

《单词百科:overdrafts是什么意思?overdrafts怎么发音?overdrafts的解释和用法》

英语单词overdrafts是什么意思?overdrafts怎么读?overdrafts怎么发音?简答网为您整理了overdrafts的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



overdrafts怎么读

overdrafts的读音:[' ə ʊ v ə , dræfts]

overdrafts的意思

1、n.透支, 透支额(overdraft的名词复数);

overdrafts的相关词组

1、overdraft facility [财]透支贷款;

overdrafts的双语例句

1、Customers who arrange overdrafts will face a monthly charge of £ 5.

透支的客户每月要缴纳5英镑的费用。

2、Can the Direct Deposit Advance Service be used to prevent overdrafts?

直接存款预支服务可用来防止透支?

3、Do you know it is demand deposit or deposit, Is this credit card offer overdrafts?

您知道是活期还是定期的 吗?可不可以透支?

4、Banks are quick to demand their pound of flesh when overdrafts run a little over the limit.

透支稍微超出限额时, 银行便会很快要求归还欠款。

5、Debt represents bank loans and overdrafts less cash and deposits with banks.

债项指银行贷款及透支减现金及银行存款。

6、Regular use of overdrafts is most common among consumers with low credit scores, Moebius discovered.

莫比斯发现,经常性透支行为在信用分值较低的消费者中最为普遍。

7、The overdrafts of very large companies are commonly unsecured.

相当大的公司透支通常无需担保。

8、Despite such overdrafts word about it, but it is in reality.

尽管人们对这类透支讳莫如深, 但它却是现实存在。

9、He often overdrafts his account.

他的账户经常透支。

以上是简答网为您整理的overdrafts怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ove

rdrafts的用法、overd

rafts的释义、overdrafts的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/overdrafts>

